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Decathlon - Česká republika

decathloncz decathlonmebavi

Decast

Petra Baštanová

Ahoj sportovci!
Podzimní číslo časopisu Dekáč je tu a s ním i spousta novinek! V září jsme zahájili velkou ná-
borovou kampaň, ve které si hlavní roli „střihli“ naši kolegové. S pomocí online týmu, o kterém 
se dočtete v tomto čísle, jsme kampaň vypustili do světa a těšíme se na všechny nové spoluhráče, 
které nám do Decathlonu přivede. Více na str. 20.

Podzim je také důležité období pro nás, všechny spoluhráče – od 4. do 20. října se koná Team-
mate barometr neboli anketa spokojenosti zaměstnanců. Výsledky ankety bereme velmi vážně, 
proto neváhejte a vyjádřete svou spokojenost v práci, pochvalu kolegovi nebo konstruktivní kritiku.

Jen co skončí Teammate barometr, sejdeme se 20. října u vyhlášení nejlepších inovací z Decathlo-
nu pro letošní rok. Ceremoniál Reveal Innovation odstartuje ve 12 hodin 22 minut a my všichni 
můžeme být u toho prostřednictvím živého přenosu. Každý z nás také může hlasovat o nejlepší ino-
vaci, a to ve 4 kategoriích – inovativní design, technická inovace, ekologická inovace a využití inovace. 

A aby toho nebylo málo, tak jen co si ukážeme ty nejinovativnější výrobky z Decathlonu, bu-
deme moct ohodnotit všechny naše výrobky v produktovém barometru. Produktový barometr 
(nebo také anketa NPS) ukazuje důvěru nás spoluhráčů v naše výrobky. Nezapomeňte se pro-
to vyjádřit, co si opravdu myslíte o našich výrobcích. Zpětná vazba z produktového barometru 
se následně dostane přímo do produktových týmů, které na jejím základě výrobky vylepšují. Že 
to tak opravdu je, o tom by mohl vyprávět například náš kolega Tomáš Chmelař 
z Kladna, který narazil na problém u dětských ledních bruslí. Vše nafotil a popsal, 
poslal do značky přímo produktovému inženýrovi a díky němu tyto brusle znač-
ka upravila. Dnes jsou díky Tomášovi brusle bezpečnější a uživatelsky přívětivější.
I vy můžete vylepšit naše produkty!
Pohodové podzimní dny!



Decathlon založil v roce 2006 novou značku Ar-
tengo pro všechny raketové sporty: tenis, bad-
minton, stolní tenis, padel a squash. Tehdy by-
lo cílem „demokratizovat“ raketové sporty a vy-
tvořit konkurenceschopné výrobky pro rekreač-
ní a začínající uživatele. Nabídka pro začínající 
a rekreační uživatele však během let zaznamenala 
velký ohlas, takže se značka rozhodla zaměřit se 
více i na klubové hráče a začít vyrábět tenisové 
rakety s vlastními inovacemi. Na konci roku 2016 
se vedení rozhodlo, že značku Artengo rozdělí do 
více značek pro jednotlivé raketové sporty: tenis, 
badminton, squash, stolní tenis a padel. Díky to-
mu se může každá nová značka soustředit jen na 
svůj sport a lépe konkurovat ostatním značkám 
na trhu. Tenis (a značka Artengo) se tedy stal 
jedním z pěti raketových sportů v Decathlonu.

Artengo dostalo nový směr, novou vizi. Chtělo 
by pokrýt veškeré potřeby všech tenistů a tenis-
tek, a to i těch nejnáročnějších a velmi zkušených 

hráčů. Hráči všech úrovní bez ohledu na věk a po-
hlaví mají k dispozici širokou nabídku vybavení. 
Stále však zůstává hlavním cílem být především 
dostupnou značkou, která si udrží příznivé ceny, 
bude mít bohatou nabídku a výrobky dostupné 
všude na světě (v obchodech i na internetu). Am-
bice jsou vysoké, ale už nyní se bavíme o 4. nej-
prodávanější značce tenisového vybavení na světě.

Co stojí za vývojem
Na vývoji produktů se podílí 47 spoluhráčů, kte-
ří sdílejí vášeň pro tenis a navrhují a vyvíjejí vý-
robky vhodné pro tenisty a tenistky všech úrov-
ní. Jen díky vzájemné spolupráci mohou uvést 
produkty na trh. Setkáte se s celou řadou pra-
covních pozic. Jsou potřeba produktoví mana-
žeři, designéři, produktoví inženýři, merchan-
diseři, testovací inženýři, výrobní tým, kompo-
nentoví a technologičtí inženýři, manažeři kva-
lity, tvůrci vzorníků, maloobchodní dodavatelé 
nebo komunikační tým.

Výroba a technologie 
U oblečení i vybavení mají vývojáři osvědčené 
postupy výroby a využívají několik technologií. 
U oblečení návrháři přísně vybírají komponenty 
s vlastnostmi prodyšnosti, odvodu potu, rychlého 
schnutí a lehkosti. Výrobky DRY a DRY+ umož-
ňují tenistům zůstat co nejdéle v suchu, a to i přes 
vysoké teploty, ve kterých můžete hrát zápas.

Pokud naopak trénujete v zimních měsících, oce-
níte takzvané THERMIC výrobky, které tenistům 
díky své struktuře a složkám zaručují přísun tepla 
a prodyšnost, jež jim umožňují hrát v naprostém 
pohodlí, i když jsou teploty nízké. Některé výrob-
ky jsou navrženy technikou SEAMLESS, což je 
inovativní metoda pletení, která zamezuje vzniku 
švů. Díky tomu si můžete zahrát klidně ostrý zá-
pas a budete se v oblečení cítit absolutně pohodlně. 

Speciálně navržený síťovaný opasek na legínách 
a šortkách umožňuje tenistům snadno ukládat 
míčky. Praváci mohou uložit 2 míčky velmi snad-
no i levou rukou (leváci zase pravou). V roce 2019 
byly dokonce patentovány první legíny s tímto 
systémem nošení míčků pro hru v zimě. O dva 
roky později mělo Artengo patentované i legíny 

ZNAČKA ARTENGO

Pro milovníky raketových sportů

Vítejte ve světě tenisu! Decathlon nabízí celou řadu 
technických tenisových potřeb a inovativních produktů,
díky nimž budete podávat kvalitní výkony.

4   



na letní přípravu. A aby těch patentů nebylo má-
lo – Artengo exkluzivně vyvinulo kšilt TC 900, 
který byl patentován v roce 2021. Ten absorbo-
val a blokoval pot na čele tak, aby nestékal do očí.

Artengo má vyšší ambice
Značka v roce 2020 zaznamenala u technických 
výrobků pozitivní růst obratu, který byl vyšší 
než průměrný růst trhu. Úroveň nabídky teni-
sových raket značně stoupla. A nejen ta. Ve spo-
lupráci s Oliverem Marachem (vítězem muž-
ské čtyřhry na Australian Open 2018) nebo se 
Stevem Darcisem (nejlepší umístění v žebříčku 
jako 38. hráč pro rok 2017) a dalšími vycháze-
jícími hvězdami tenisu podniká Artengo kroky, 
díky čemuž je možné představit světu produkty, 
které jsou doslova vymazlené a staví na odbor-
ném know-how, aby byly maximálně výkonné.

Touha značky prosadit se ve světě elitních soutěží 
byla obrovská. Bylo důležité, aby byla značka spo-
jována s autentickou, uznávanou osobností a tem-
peramentem, který se mísí s opravdovou vášní pro 
sport. Přirozeně si své místo našel profesionální 
hráč, který patří do TOP 30 ve ATP World Tour. 

Autor článku: Kateřina Tlachová

TENISOVÁ RAKETA 
TR190 LITE V2

1299 Kč

kód: 8600492

Petr Nožička, Country Sport Leader pro raketové sporty
Mám v oblibě tenisovou raketu TR 190 lite V2. Její předností je lehká 
váha a správné vyvážení rakety, které zajišťuje příjemnou ovladatelnost, 
již potřebuje začínající tenista. To vše za příznivou cenu, která patří 
k nejlevnějším variantám grafitové rakety na trhu.

PETR DOPORUČUJE

Koukni na: 
kariera.decathlon.cz

Chceš mít Petra  
za parťáka?

   5 



Raketový vývoj raket
Průměrná doba vývoje jedné rakety je 18–24 
měsíců. Každá úroveň sportovce si však žádá 
jiné potřeby a technické parametry rakety. Vý-
vojáři tedy pro začátečníky, pokročilé a exper-
ty vymýšlí specifické rakety podle potřeb hráče. 
Jistě jste si všimli, že tenisové rakety mají ve 
svém názvu číselné označení, obvykle 100–900. 
Číslo značí úroveň tenisty. Modely TR 100 jsou 
tedy určeny pro začátečníky – raketa je často 
vyrobena z hliníku a bývá lehká s vyvážením 
do hlavy a také s větší hlavou rakety, aby by-
la především dobře ovladatelná a začátečník se 
naučil techniku. Modely TR 500 a výše jsou ur-
čeny pro středně pokročilé – obvykle je využijí 
hráči, kteří pravidelně trénují a potřebují raketu 
s lepším tlumením vibrací, menší plochou vý-
pletu pro lepší odraz a o něco lehčím rámem. 
Řady 900 jsou vhodné pro zkušené hráče, kteří 
dokonale zvládají techniku a řeší švihovou rych-
lost, razanci, vyváženost do ruky apod. Obvykle 
hledají těžší raketu s menší hlavou. Zajímavostí 
je, že před uvedením do prodeje se rakety pro 
zkušené hráče testují více než 250 hodin a na 
testování se podílí více než 50 hráčů. 

Seznamte se, Gaël Monfils 
Začátek roku 2022 se nesl ve znamení nové slibné 
spolupráce, protože tým Artengo získal nového 
člena. Francouzská jednička a 21. hráč světové-
ho žebříčku ATP World Tour Gaël Monfils si vy-
bral Artengo jako svého nového partnera a bu-
de v příštích pěti letech hrát v jeho obuvi, textilu 
a s tenisovou raketou TR 960 Control.

„Jisté je, že se nejedná o partnerství založené pou-
ze na sponzoringu, chceme jít mnohem dál. Náš 
tým chce s Gaëlem stoprocentně spolupracovat, 
a to zejména na budoucí podobě našich produk-
tů.“ – Cyril Perrin, manažer značky Artengo.

Touto novou spoluprací se značka Artengo do-
stává do povědomí i nejvyšší úrovně tenistů 
a v budoucnu by ráda získala důvěru dalších 
renomovaných hráčů světového tenisu. 

Autor článku: Kateřina Tlachová

Co si o spolupráci myslí 
Country Sport Leader?
Věřím, že právě díky této spolupráci 
můžeme prohloubit povědomí 
o kvalitě našich produktů a že povede 
ke spokojenosti spousty tenistů. 
Do budoucna by značka ráda do 
týmu dostala další renomované hráče. 
Doufám, že se to Artengu povede.

ARTENGO
Raketový vývoj raket 

6   



TR960 CONTROL TOUR: RAKETA, KTERÁ PADLA GAËLOVI DO OKA

OVLADATELNOST: HLAVNÍ PŘEDNOSTÍ JE 
KONTROLA NAD ÚDERY. ŠVIHOVÁ HMOTNOST
270 (BEZ VÝPLETU) MÁ NAVÍC VYNIKAJÍCÍ 
STABILITU PŘI KONTAKTU S MÍČEM.

TECHNOLOGIE MPO: KONCEPT MPO NABÍZÍ 
KOMPROMIS MEZI OVLADATELNOSTÍ A STABILITOU 
PŘI ODPALU. ZLEPŠUJE TAK RAZANCI I ROTACI ODPALU.

RÁM RAKETY: JE Z KARBONU VELMI 
VYSOKÉ KVALITY. JE MIMOŘÁDNĚ 
ODOLNÝ A RAKETA JE PŘIPRAVENA 
NA MAXIMÁLNÍ VÝKON.

TENISOVÁ RAKETA TR 960 CONTROL TOUR 18X20 BEZ VÝPLETU 
Gaëla si získala právě raketa TR960 CONTROL TOUR 18x20, kterou si sám vybral 
ze stávající nabídky Decathlonu. Raketa TR960 Control Tour 18x20 poskytuje 
vynikající kompromis mezi ovladatelností a silou, má tenký profil a pružný rám 
pro udržení kontroly nad míčem. U příležitosti této spolupráce Gaël Monfils a tým 
Artengo pracovali na novém designu této rakety, který si nyní můžete pořídit i vy.

2 799 Kč

kód: 8646292    7 



• ve své domovině – Francii 
        je Caperlan č. 1 na trhu 
        s vybavením pro mořský 

rybolov?
 
• značka je členem Asociace 
 prodejců rybářských potřeb 
 EFTTA (European Fishing 
   Tackle Traders Association)?
 
• součástí sídla značky 
       je i rybník, kde vývojáři 
       i zákazníci mohou 
       testovat produkty?

VĚDĚLI JSTE, ŽE... 
Značka Caperlan vznikla v roce 2007, kdy se od-
dělila od značky Geologic (první rybářské pro-
dukty v Decathlonu se prodávaly pod značkou 
Geologic). V roce 2017 se uvnitř značky lidé roz-
dělili na 4 týmy podle 4 rybolovných technik – 
lov kaprů, lov dravých ryb, sladkovodní rybolov 
(plavaná a feeder) a mořský rybolov. 

Caperlan world design center, sídlo značky, se na-
chází v jihozápadní Francii, poblíž města Cestas 
v departmentu Gironde (nejbližší velké město je 
Bordeaux). Ve stejné budově je rovněž centrála 
pro loveckou značku Solognac a také prodejna 
Decathlon Cestas, která je z 95 % zaměřena prá-
vě na nabídku pro lov a rybolov.

Caperlan neustále dbá na to, aby jeho zaměstnan-
ci byli pro rybaření zapálení, jelikož je to právě 
jejich vášeň a spokojenost zákazníků, které pod-
porují vývoj produktů.

Autor článku: Tereza Trčková

CAPERLAN

8   



VHODNÉ NA ZAKRMENÍ 
I NASTRAŽENÍ POD HÁČEK

ROVNOVÁHA MEZI ROZPOUŠTĚNÍM, VELIKOSTÍ 
ZRN A SNADNÝM NASTRAŽENÍM POD HÁČEK

OPTIMÁLNÍ 
STRAVITELNOST

VYSOKÁ GRANULOMETRIE 
SLOŽENÍ NATURALSEED 

NA KTERÉ PRODUKTY JE                                  OBZVLÁŠŤE  HRDÝ? 

BOILIES NA KAPRAŘINU NATURALSEED 20 MM 2 KG GAMMARUS
Mezi třemi řadami boilies v nabídce je řada NaturalSeed nejuniverzálnější. Při vyvíjení řady NaturalSeed
zvolili naši inženýři složení té nejvyšší kvality, které zajistí optimální stravitelnost boilies a rybu 
nepřesytí. Cílem bylo nabídnout vám boilies vhodné na zakrmení i nastražení pod háček.

2 LINE CLIPY, JEDINEČNÝ LINE 
CLIP SLC, POMALÉ NAVÍJENÍ, 
CÍVKA LONG CAST.

TĚLO/ROTOR Z GRAFITU. CÍVKA 
Z HLINÍKU. VÝKONNÁ, PŘESNÁ 
A SPOLEHLIVÁ BRZDA: 8 KG.

LOŽISKA: 6 + 1 (ANTIREVERZNÍ 
SYSTÉM). PŘEVODOVÝ POMĚR: 
5,1:1. NÁVIN: 115 CM.

NAVIJÁK NA KAPRAŘINU STRATAGEM 10000 
Výkonný, spolehlivý a elegantní naviják Stratagem 10000 na kaprařinu.
Naviják Stratagem 10000 je určený na kaprařinu na velkou vzdálenost. 
Je ideálním navijákem díky neuvěřitelné rychlosti navíjení a spolehlivosti chodu.

2 299 Kč

kód: 8561446

429 Kč

kód: 8573027
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Do Decathlonu jsem se dostal v červnu roku 2014, kdy jsem při studiu 
na vysoké škole v Olomouci měl po zkouškách, do dalšího semestru 
bylo daleko, a tak jsem hledal prázdninovou brigádu na částečný úva-
zek. Tehdy jsem kromě mojí životní vášně – rybolovu – měl také hod-
ně blízko k cyklistice a Decathlon mi dal možnost realizovat se v obou 
těchto mých zálibách. Z částečného úvazku na prázdniny se postup-
ným navyšováním stal úvazek plný, po náročném rozhodnutí jsem 
upustil od školy a po dvou letech jsem ve firmě dostal hned dvě ob-
rovské příležitosti.

První přišla možnost stát se Country Sport Leaderem pro rybo-
lov v Decathlonu, což byla hned od nástupu moje vysněná pozi-
ce. Ani vteřinu jsem neváhal a dodnes jsem za tuto příležitost 
hrozně rád. Druhá nabídka se týkala posunu z pozice sportov-
ního poradce na vedoucího oddělení rybolovu, lovu a jezdectví 
do Prahy na Chodově. Nad takovou nabídkou jsem nikdy ani 
nepřemýšlel, Praha samotná mi nebyla moc sympatická, ale 
opět jsem tuto možnost přijal jako obrovskou výzvu získat 
spoustu zkušeností z velké prodejny, s vedením týmu a zce-
la novou formou zodpovědnosti. Mimo jiné mi posun do 
prodejny spojené s republikovou centrálou pomohl v pozici 
CSL díky každodennímu kontaktu s lidmi zodpovědnými 
za reklamní kampaně, webmarketing atd.

Autor článku: Tereza Trčková

JOSEF VYCHYTIL

Country Sport Leader rybaření

10   



PEPA DOPORUČUJE

PRUT NA KAPRY CAPERLAN XTREM-9 FULLCORK 300 
Silný a spolehlivý prut pro chytání velkých kaprů. Třímetrová délka je pro 
mě na menší stojaté vody naprosto ideální. Tenká a velká očka v kombinaci 
s výkonným blankem mi poskytují dostatečně dlouhé náhozy a zároveň skvělý 
pocit při zdolávání. Příjemný matný design a oblíbená celokorková rukojeť.

STOJAN NA PRUTY CAPERLAN ROD POD 500
Získal si trvalé místo v mé výbavě svojí skvělou stabilitou a pevností 
konstrukce, dále nízkou hmotností a kompaktními rozměry. Opravdu 
široké možnosti nastavení se přizpůsobí jakékoliv situaci na břehu.

ČELOVKA CAPERLAN MOONLIGHT USB 500
Nepostradatelný kus vybavení na mých rybářských výpravách! Vodotěsná, 
dostatečně výkonná a s dlouhou výdrží baterie. Zabudované UV světlo 
společně s technologií Moon Concept mi usnadňuje orientaci na břehu 
při nočním rybolovu.

TAŠKA NA KAPRAŘINU CAPERLAN CARRYALL 900
Všestranná taška, kterou lze nosit jako klasickou tašku v ruce či jako batoh 
na zádech. Zabudovaný stolek, pláštěnka na batoh, pevné skořepinové dno. 
Dostatek vnitřního prostoru a organizované kapsy po stranách mi poskytují 
veškerý potřebný prostor pro vybavení na krátké výpravy.

BIVAK CAPERLAN RAPID TANKER
Ten naopak oceňuji při delších výpravách, protože mi poskytuje nezbytné 
zázemí. Hlavní výhodou je neuvěřitelná rychlost postavení i sbalení díky 
technologii 2Seconds a nízká hmotnost v porovnání s klasickými bivaky. 
Podlaha je odnímatelná, bivak poskytuje dostatek prostoru pro dvě lehátka. 
Dvouplášťová konstrukce zabraňuje kondenzaci vody uvnitř bivaku, svrchní 
tropiko nepromokne ani při nejprudších lijácích.

STOJAN NA PRUTY 
CAPERLAN ROD POD 500

TAŠKA NA KAPRAŘINU 
CAPERLAN CARRYALL 900

BIVAKOVACÍ STAN NA LOV 
KAPRŮ BIWY RAPID TANKER

ČELOVKA CAPERLAN 
MOONLIGHT USB 500 

1799 Kč

1 799 Kč 649 Kč

4 799 Kč

kód: 968297

kód: 8550576

kód: 8495505

kód: 8602067

Při souboji s trofejním úlovkem není prostor pro kompromis. 

Společným jmenovatelem mého vybavení je proto především 

spolehlivost. Mám pak jistotu, že mě podrží v kritických 

momentech a zároveň mi bude sloužit dlouhá léta.

PRUT NA KAPRAŘINU 
XTREM-9 

FULLCORK 300

2 499 Kč

kód: 8548078
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Co dělá marketingové oddělení?

Martin Rossi: Campaign coordinator
Když máme všechny strategické věci schválené, Martin kontaktuje přímo naše radio, TV, Spotify, 
print, kde objedná mediální prostor pro kampaň a specifikuje cílovku, kterou chceme oslovit. Podle 
toho se tvoří konkrétní media mix a vybírají se relevantní média. Martinův hlavní úkol je adapto-
vat kampaň na všechny externí kanály. Zadává billboardy, fasádní banery, briefuje grafiky. Setkává se 
s Country Sport Leadery kvůli konkrétním produktům z daných sportů, s Honzou Novým řeší display 
bannery. Je spojkou mezi mnoha stranami a koordinuje, aby kampaň v určených deadlinech vznikla 
a každý dostal, co potřebuje, ve správném čase a kvalitě. Těsně před spuštěním kontaktuje obchody 
a kolegy o detailech kampaně. Po kampani společně s kolegy kampaň vyhodnocuje.

Martina Melicherová: Communication leader 
Já sama mám kromě tvorby konceptů a strategie na starosti výzkum, rozpočet, budování značky, dolaďování partnerství,  
koordinaci agentur, sledování trendů a příležitostí na trhu. V prvním kroku se potkávám spolu s kolegy Jakubem Vaníčkem 
a Martinem Rossim. Začínáme brainstormingem, kde řešíme pojetí kampaně a důraz na atributy, které chceme podpořit. 
Následně Jakub prezentuje první nástřel videí. Společně vytváříme claimy, které reflektují příběh ve videu, případně upra-
vujeme střih, aby seděl k textům. Když si ujasníme tuto fázi, Martin hledá vhodné klíčové vizuály. Vždy se snažíme o ma-
ximální soulad a jednotu. Další fází je vytvoření scriptu pro rádio a Spotify, kde se snažíme zachovat stejné sdělení, jen je 
přizpůsobujeme audio zpracování. Součástí této schůzky je i doladění přesného timingu kampaně a media mixu. 

Úlohou marketingu ve společnosti je tvorba dlouhodobé komunikační strategie v souladu s obchodní politikou společnosti, která určuje nabídku, ceny a typ 
produktů. Marketing pokrývá jak strategické, tak i taktické aktivity, které se prolínají napříč kanály a jinými aktivitami. Jeho úlohou je ukotvení značky v mysli 
zákazníka, budování tónu komunikace, identifikace zákaznické potřeby, tvorba kampaní a jejich optimalizace a následná konverze. Jednoduše jde o doručení 
hlavního sdělení a hodnoty správnému zákazníkovi správným kanálem a tím i budování dlouhodobého vztahu.

Naše strategie je založena na 6 sezónních kampaních ročně. Aktuálně nás čeká 5. kampaň v letošním roce – back to club. Výběr zapojených sportů vyplývá 
z POLCO (z francouzského politique commerciale) strategie.  Vždy se soustředíme na nejsilnější sporty v dané sezóně (pro back to club fitness, plavání a fot-
bal). Od letní kampaně pracujeme s novým dlouhodobým kreativním konceptem – tři 15 vteřin dlouhé spoty, silný claim, sportovní ruchy, minimalistický pří-
stup, emoční zabarvení a v hlavní roli Decathlon hero produkt.

Tento rámec zůstává – co však vytváříme nově, je již konkrétní kreativní pojetí daných sportů. Hledáme pojítko, vnitřní motivaci sportovců, se kterou se 
lze identifikovat. Letní kampaň byla postavena na tom, že lidem zpřístupňujeme sport v přírodě. Back tu club kampaň bude postavena již více na sportovních 
aktivitách, podpoře „sport practice“ a myšlence, že Decathlon je součástí všech vašich sportovních výkonů.

Jakub Vaníček: Head of content 
V momentě, kdy máme jasno v tom, jaká videa chceme použít, Jakub kontaktuje značky a poptává master data, ze kterých 
je schopen sestříhat finální video. To obnáší i platbu za práva použít dané spoty v naší zemi. Následně připraví finální 
střih videa a spolu s Martinem je čeká návštěva ve studiu, kde se finalizuje sport, nahrává voice over, dobarvuje obraz 
a připravují se vysílačky pro TV.
Další velkou zodpovědností Jakuba je adaptace kampaně do všech contentových kanálů s lídry zodpovědnými za jednotlivé 
kanály – blog, YouTube, sociální sítě, Dekáč, Decast, mailing, homepage... Jakub dohlíží, aby byly všude použity stejné vizuá-
ly a sdělení, zároveň se snaží vymyslet kreativní způsoby, jak téma komunikovat v určeném kanálu, jelikož každý kanál nabízí 
jiné možnosti a specifika – inspirativní video na YouTube, naučný článek na blogu, placené kampaně na Facebooku. V po-
slední fázi sdílí informace na spojky pro sociální sítě v obchodě a dává jim rady, jak kampaň komunikovat na lokální urovni.

Petra Píšová a David Jelínek: Social media, community management a influencer marketing
Peťa a David se účastní content meetingu, kde se prezentuje kampaň a vymýšlí zpracování na kanálech 
sociálních sítí. Jejich cílem je následně vytvořit dva druhy obsahu na Instagram a Facebook:
- placené kampaně na FB, které prezentují sezónní sporty a hero produkty;
- organický obsah, který zaujme a inspiruje, také podporuje sezónní sporty nenucenou formou.
Oba jsou v úzkém kontaktu s Country Sport Leadery schvalují si komunikované produkty, které mají více prostoru na sociá-
lních sítích v porovnání s TV, konkretizují si cílovku a tvoří graficky, konceptově i textově kampaně. Nově je součástí i in-
fluencer strategie, kdy chceme, aby naši influenceři vybraní pro dané sporty prezentovali hero produkty nenásilnou formou, 
sdíleli vlastní zkušenost a oslovovali i mladou cílovku. V tomto případě by to bylo hlavně fitness, podzimní turistika, běh.

Eliška Suchánková: Video content 
Eliška navazuje také na content meeting a snaží se zpracovat témata související s kampaní pomocí videí, 
a to převážně na YouTube kanálu Decathlon Česká republika a pomocí krátkých videí na Instagramu, tzv.  
Reels. Promuje hero produkty, dává tipy jak je složit, používat nebo jak si něco vybrat. Zároveň připravuje 
celoroční relevantní content, který má za cíl zábavnou formou edukovat naše zákazníky. Videa jsou nejen 
na YouTubu, ale můžete je najít na webu, blogu nebo třeba v automatických e-mailech.
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Jan Nový: Display, YT, Shopbots
Honza nasazuje kampaňové video na YouTube v různých formátech a začíná komunikovat už před spuštěním kam-
paně v  TV. Displayové reklamy jsou umístěny na různých webech. Z  těch největších umístění můžeme jmenovat 
například seznam.cz, idnes.cz, csfd.cz, ... Ovšem reklamu můžete zahlédnout i na sociálních sítích (FB a IG) či na 
YouTube. Využíváme buď video, statický banner, nebo pohyblivý banner (HTML5/gif). Zároveň se snažíme o zobra-
zování bannerů relevantnímu publiku. 
Honza se také stará o to, abychom byli vidět na webových srovnávačích, jako je např. Heuréka nebo Glami. Na Heuré-
ce se snažíme propagovat produkty našich značek v daných kategoriiích (k tomu slouží nástroj Product Ads), v každé 
kategorii se díky tomu můžeme zobrazovat mezi Top 10 produkty. Tím můžeme našim potenciálním zákazníkům 
ukázat, že máme srovnatelně kvalitní produkty za lepší cenu, a přesvědčit je ke změně nákupních preferencí. 

Katka Tlachová: Specializované časopisy
Katčiny aktivity vycházejí z dlouhodobé strategie s hlavním záměrem podpořit vnímání strategie multispecialist. Rozpočet roz-
děluje na začátku roku pro hlavní sporty a sporty s potenciálem, které komunikujeme ve specializovaných online i offline médi-
ích. Pod specializovanými médii si můžete představit weby nebo časopisy, ve kterých můžeme informovat o našich technických 
produktech (obvykle z řad 500 až 900) pokročilé sportovce, kteří mají daný sport jako životní vášeň a shánějí kvalitní a spolehlivé 
vybavení. Katka pomocí bannerů, recenzí, inzercí a článků ukazuje, co stojí za vývojem a jaké technické produkty Decathlon na-
bízí. Samozřejmě, největší intezita komunikace daných sportů se střetává s naší sezónností. Jejím cílem však je, aby komunikace 
byla kontinuální a obsáhla i sporty, kde technicita hraje velkou roli, ale ne vždy jsou součástí naší národní kampaně. Na podzim 
například podzimní turistika či běh.

Martin Doležal: Online marketing leader
Performance online marketing je nedílnou součástí digitální komunikace, liší se však svým přístupem. Na rozdíl od 
brandové části, která sleduje především počet zobrazení, dosah a frekvenci (důležité ukazatele pro budování značky), 
výkonnostní marketing jde nad rámec těchto metrik a zaměřuje se na dlouhodobé strategické klíčové ukazatele vý-
konu. To znamená cílí na efektivní návratnost investic (ROI), zvýšení obratu, retenci uživatelů a v neposlední řadě 
přivádění návštěvnosti jak na web, tak na prodejny. K dosažení těchto cílů využíváme strategie jako Google Nákupy, 
textové vyhledávání, cenové srovnávače, sociální sítě, mailing, remarketing, affiliate. Každý channel leader má své 
dílčí cíle, kterých se snaží dosáhnout. Velkou výhodou performance marketingu je, že v podstatě vše se dá změřit. 
Analýza dat a soustavná optimalizace vedou k lepším výsledkům.

Michal Mařík: Online specialist
Michal je v týmu performance a spravuje výkonnostní kampaně v systémech Sklik, Facebook a částečně také Google. Hlavním cí-
lem těchto kampaní je vygenerovat co nejvyšší obrat při co nejnižších nákladech. Michalovou specializací je také technické řešení 
problémů a využívání nových technických možností sociální sítě Facebook. Jeden z posledních projektů byl zaměřen na propoje-
ní online prostředí s offline prostředím, což umožňuje Decathlonu měřit vliv facebookových reklam na offline chování zákazníků. 
Michal je také součástí projektu SEO, jehož cílem je, aby se Decathlon ve výsledcích vyhledávání na Googlu zobrazil co nejvýše. 

Tatiana Lepišová, Alena Říhová: Mailing team
Holky z e-mailingu se (spolu se zbytkem osazenstva) účastní content meetingu, kde se vymýšlí, jak a kde budeme 
kampaň komunikovat. V  rámci toho vzniká plán mailingové rozesílky k  dané kampani, tzn. jaké sporty, produk-
ty, články, videa,... budeme v e-mailech posílat. Následně v průběhu kampaně pracují na tvorbě jednotlivých mailů 
od grafiky až po vytvoření publika, na které bude daný e-mail odeslán, až po samotné nastavení rozesílky. E-mail 
marketing patří do kategorie přímého marketingu, což znamená komunikace ,,jeden na jednoho“. I proto je to stále 
jeden z nejefektivnějších marketingových kanálů, jakým lze se zákazníkem komunikovat. Nejde však jen o to, získat 
z e-mailů co největší zisk. Dobře mířenými radami a zajímavým obsahem se snažíme udržet si a hlavně vylepšovat 
vztah se zákazníkem. Chceme, aby věděl, že to pro nás nákupem nekončí, ale náš zájem o něj stále trvá.

Martin Bosák, Honza Dlabač, David Vavřina a Veronika Glogrová: Grafický tým
Grafický tým je aktivní v průběhu celého tohoto procesu a připravuje podklady pro různé 
kolegy a kanály. Podílejí se na přípravě sezónní kampaně, inzerce, online bannerů, mailin-
gů či našeho blogu, ale řeší i koncepční a dlouhodobu komunikaci pro prodejny (fasádní 
bannery, přestavby, layout prodejny apod.). Možná bude překvapivé, že marketingová 
komunikace tvoří asi jen 30 % jejich práce, kromě toho úzce spolupracují i s HR týmem, 
stavebním týmem, architekty, komerčním týmem a primárně s našimi prodejnami. 
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MARTINA MELICHEROVÁ:

V Decathlonu může být každý sám sebou

Ahoj Marti, začneme klasickou úvodní 
otázkou: Jak dlouho jsi v Decathlonu?
Nyní jsem v Decathlonu 1 rok a 16 dní. Před- 
tím jsem pracovala v Rohlíku a rozhlížela jsem 
se po zajimavé nabídce. Dlouho však nepřišlo 
nic, co by mě donutilo odejít. Potom jsem na-
šla nabídku Decathlonu na Cocumě, která mě 
velmi zaujala, jelikož hledali člověka na marke-
tingovou komunikaci se zkušenostmi s vedením 
týmu, retailu a online. Tak jsem to zkusila a po-
slala životopis a motivační dopis.

Jak probíhalo výběrové řízení?
Náš první call jsme měli s Arnaudem Ducha-
teletem v dubnu 2021, takže za covidu. Bylo to 
vtipné, protože Arnaud měl 10minutové zpož-
dění. Omlouval se mi, že po cestě na visio ně-
koho potkal, prostě takový klasický francouzský 
přístup. Hodinu jsme si spolu povídali, bylo to 
skvělé. Zjistili jsme i nakonec super věc. Můj 
první Decathlon, který jsem navštívila, byl ve 
španělském Bilbau a Servando Quevedo, který 
byl v době pohovoru commercial director pro 
ČR, ten obchod v době mé návštěvy vedl.

Co následovalo po rozhovoru 
s Arnaudem?
Další kolo jsem měla s Haničkou Stanizsovou 
a Jirkou Uhrem, to bylo taky skvělé. „Zakecali“  
jsme se tak, že pohovor trval tři hodiny. Lidsky 
i pracovně jsme si hned sedli. 
Posledním krokem byla prezentace case study 
v angličtině před Arnaudem, Hankou, Jirkou 
a ještě Pepou Kalousem. Vše vyšlo, jak mělo, 
dostala jsem nabídku, a tak jsem tu. (směje se)
 
Proč ses rozhodla právě pro Decathlon?
Jak jsem říkala, dlouho jsem hledala vhodnou 
nabídku a nikdy to nebylo ono. Decathlon mě 
ihned zaujal náplní práce a byznys modelem. 
Zároveň je pro mě jako pro markéťáka důleži-
té, jaký produkt propaguju. Mám opravdu hod-
ně no-go produktů, se kterými bych nikdy ne-
spolupracovala. Sport miluji od dětství a v De-
cathlonu jsem byla dlouholetým zákazníkem, 

takže mě to sportovní prostředí lákalo. Zároveň 
jsem byla moc ráda, že bych mohla pokračo-
vat ve vedení vlastního týmu. Velkou roli hrálo 
i to, jak jsem si se všemi na pohovorech sedla. 
Všechno bylo autentické a skutečné. Hned jsem 
si řekla, že do Decathlonu prostě chci! 

Zajímavostí je, že v rámci tvé integrace 
jsi dva měsíce prodávala na smíchovské 
prodejně – co ti to dalo?
Je to velmi důležité. Hodně mých kamarádů mi 
řeklo, že by do toho nešli. Já ale byla moc ráda, 
že jsem si vyzkoušela něco úplně jiného. Moc 
jsem si to užila, pomohlo mi to vypnout na chví-
li hlavu. Pochopila jsem byznys model, poznala 
skvělé lidi. Výhodou je i okamžitý feedback od 
zákazníků. V marketingu čekáte na výsledky své 
práce týdny, někdy měsíce. Marketing ale není 
jenom kampaň nebo práce našeho oddělení, je 
to práce právě kolegů na obchodě, kteří stojí za 
pozitivní zákaznickou zkušeností. 

Popsala bys nám svoji pozici?
Společně s mojí částí týmu mám na starost mar-
ketingovou komunikaci a budování značky De-
cathlon. Naše hlavní zodpovědnost je podpora 
brand awareness. Jsme však velmi úzce provázáni 
s performance/online marketing týmem pod ve-
dením Martina Doležala. Hlavním cílem jeho tý-
mu je zase podpora consideration fáze. Jedno bez 
druhého nemůže fungovat a mnohé kampaně 
mají awareness i consideration přesah současně.

A když se zaměříme tedy přesně na tebe, 
co je tvou náplní práce?
Já se snažím definici Decathlonu přenést zákaz-
níkům v různých formách komunikace. Když 
naopak půjdu do detailu, tak mám na staros-
ti budování značky v souladu s naší obchodní 
politikou. Z obchodní politiky vychází, na ko-
ho cílíme, jaký vlastně bude náš produkt, a já 
se snažím tuhle zprávu doručit správným zá-
kazníkům a dlouhodobě definovat Decathlon – 
kdo jsme, jaké jsou naše hodnoty. Zároveň ve-
du tým lidí, což je vlastně velká část mé práce. 
Je to všechno možné, od strategických rozhod-
nutí po formulování budgetu, brainstorming 
ke kampaním – jak bude vypadat vizuál, kolik 
budeme kampaní mít, na jakých kanálech bu-
dou viditelné.

Je marketing Decathlonu v něčem 
specifický?
Určitě. Každá značka má svůj charakter – např. 
je introvertní, nebo extrovertní k okolí. Některé 
značky se zase snaží vyvolat pocit, že nejsou pro 
všechny, dobrým příkladem je Harley Davidson. 
DNA Decathlonu spočívá v tom, že tu chce být 
pro lidi a k nim chce být autentický, upřímný. 
Nestavíme na velkém drahém příběhu, který si 
potom zákazníci zaplatí v marži. Naopak se sna-
žíme, aby produkty byly dostupné pro co nejvíc 
lidí. Marketing funguje jako support. Často si 
lidé myslí, že když si koupí produkt, je to hlav-
ně zásluha marketingu, ale to není pravda. Dělá 
to zákaznická zkušenost, jak se naši sportovní 
poradci chovají na prodejně. My všichni dělá-
me marketing a náš tým je taková finální tečka, 
která určuje směr.

Kolik lidí tvoří tvůj tým?
Začínala jsem se čtyřmi lidmi, od září nás bude 
devět. Do budoucna plánuji 11- až 12členný tým.

Jaké jsou největší úspěchy 
marketingového týmu?
Velký úspěch jsme zaznamenali v týmu sociál-
ních sítí – tým chtěl vytvořit video s autostanem, 
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který bude mít zásah nad 100 tisíc lidí – náš zá-
sah byl nakonec 30 milionů lidí na celém světě 
za nulovou investici. 

Kde berete inspiraci?
Knížky, články, rozvojové aktivity, brainstor-
mingy s týmem. Hlavní inspirace je ale všude 
kolem nás. Třeba jen naslouchat. Více než 90 % 
rozhodnutí je podvědomých a je pro nás důle-
žité porozumět potřebám zákazníků. Komuni-
kace musí budit emoce, aby se člověka dotkla 
a mohl se s ní ztotožnit. Za tím vším jsou ale 
reálné zákaznické potřeby.

Na čem právě pracujete?
Právě běží Back to School kampaň a připravu-
jeme Back To Club, na kterou se velmi těším. 
Kampaň je víc postavená na sportovním pro-
žitku, oproti např. letní kampani, která je víc 
zaměřená na přírodu. Máme pěkné materiály 
a připravené spoty. S HR také připravujeme ná-
borovou kampaň, na které se pracovalo několik 
měsíců – je to poprvé, kdy to Decathlon dělá 
v takovém rozsahu, takže věříme, že to přinese 
úspěch. Také chystáme lauch mobilní aplikace 
a rok zakončíme vánoční kampaní.

Jak dlouho trvá vytvoření kampaně?
U nás většinou měsíc, dva. No může to být i rok.
Vždy je to velmi individuální.

A na co jsi zatím v Decathlonu 
nejvíc pyšná?
Zatím jsem nejvíc pyšná, že jsem to všechno ustá-
la, (směje se), protože jsem nastupovala v období 
covidu. Pro mě je však nejdůležitější, že máme 
dobrý fungující tým, na který jsem asi nejvíce 
pyšná. Zároveň je to samozřejmě spokojenost 
zákazníků – jsem moc ráda, když vidím, že se 
jim produkty líbí. 

Jak se covid podepsal na marketingu?
Marketing je vždy první odvětví, na kterém se 
v době krize šetří. Hlavní je nepřestat úplně ko-
munikovat, protože vás může rychle převálcovat 
konkurence. Dobrým příkladem je Alza, která 
se zachovala dobře v době krize v roce 2008 a od 
té doby nikdy nebyla dvojkou na trhu. Výhoda 
Decathlonu je, že má offline i online prodejní 
a komunikační kanály, takže jsme velmi flexi-
bilní. Samozřejmě se rušily eventy, ale vše se 
kompenzovalo online komunikací. Důležité je 
umět rychle zareagovat. Sledujeme však, že se 
díky covidu změnil trend a lidé více nakupu-
jí online a zároveň více konzumují online ob-
sah. Covid jednoznačně ukázal, jak dokáže být 
byznys křehký, ale Decathlon zareagoval hodně 
rychle a přizpůsobil se.

Přijde ti, že to má žena na vysokých 
pozicích těžší?
Obecně si myslím, že ano. Já konkrétně jsem se 
nikdy nesetkala s nějakou nerovností. Kde to ale 
hodně vnímám, je sladění pracovního a rodin-
ného života v budoucnosti. Většina úspěšných 
mužů manažerů v produktivním věku má rodinu. 
Většina úspěšných manažerek žen mezi 30 a 40 
je bezdětná, nebo se musí stáhnout z pracovní-
ho procesu, nebo musí přejít na nižší pozici, aby 
mohla mít rodinu. Bohužel, to je moje zkušenost 
ze všech firem, kde jsem dosud pracovala. Proto 
se mi velmi líbí budování školek přímo na praco-
višti, nebo projekt co-leadingu, kdy stejnou pozi-
ci sdílejí dva manažeři. Obecně se ale v Decathlo-
nu jako žena cítím skvěle a vnímám vzájemný 
respekt ze strany kolegů, bez ohledu na pohlaví.

Dělala jsi v Rohlíku a Tchibu, mají 
s Decathlonem něco společného?
Tchibo byla moje první full-time práce. Byla to
medzinárodní společnost se 70letou historií. 
Byla tam hodně cítit německá stabilní kultura. 

Pořád jsem k práci studovala, ale hodně jsem se 
tam naučila o základech marketingu a dostala 
jsem příležitost vést loyality program a podpo-
rovat komunikaci s obchody, z čehož hodně čer-
pám i v Decathlonu. Bylo to příjemné, potkala 
jsem tam skvělé lidi, ale chtěla jsem se posu-
nout dál, takže jsem se rozhodla jít do Rohlíku.
Rohlík se asi nedá s ničím srovnávat, byla to 
pro mě zatím největší škola života. Nejzásad-
nější tam bylo, že jste měli majitele společnosti 
na dosah a vše se schvalovalo přímo s ním. Bylo 
skvělé pracovat s tak inovativním člověkem, ja-
ko je Tomáš Čupr, protože vždycky viděl 2 kroky 
dopředu. Zároveň to bylo náročné, člověk pra-
coval tak na 4 pozicích najednou. Za mě to by-
la skvělá zkušenost a bez ní bych tu asi nebyla. 
Tomáš nás naučil, že všechno jde, jen záleží na 
tom, co chceme obětovat. Každému markeťá-
kovi bych přála pracovat na české značce. De-
cathlon měl s Tchibem společný focus na retail 
a člověka a to, že jde o mezinárodní etablovanou 
značku s historií. S Rohlíkem sdílí lásku k ino-
vacím a neustálým změnám. Firemní kulturou 
je ale zcela jedinečný. 

Co bys ráda dokázala v pracovním životě?
Jednou bych ještě měla ráda svůj vlastní pro-
jekt, který by mi umožnil být pánem vlastního 
času. Baví mě interiérový design, tradice, psa-
ní. Mám rozepsanou knížku, kterou bych ráda 
vydala. Baví mě práce s lidmi, kreativní práce, 
takže něco tímto směrem.

A o čem by měla být tvá knížka?
Knížka už je skoro hotová, jedná se o román 
z prostředí Prahy. Mapuje můj život, příchod 
do Prahy a jak se vlastně pak člověk vyvíjí a jak 
vnímá svět, jaké lidi potkává. Mapuje to naivní 
pohled „přišla jsem do Prahy, všechno na mě 
čeká“, který se střetává s realitou. Vždy to ale 
dopadne dobře a člověku to něco dá.

Jak relaxuješ?
Vždy jsem si myslela, že jsem extrovert, co chce 
vést velký tým, ale časem a realitou přicházím 
na to, že jsem někdy i  introvert, který chce 
být v pátek na home officu. (směje se) Práce 
s lidmi je naplňující, ale mnohdy vyčerpávající. 
Mám ráda svoji komunitu blízkých lidí, se kte-
rými čerpám energii. Velký relax je pro mě ta-
ké sport – běh, fitko. Příroda, psaní. Potřebuji 
tvořit, takže dělám různé workshopy na tradi-
ce. Velmi mi pomáhá být spojená s koloběhem 
roku. Baví mě hodně úklid – asi jsem divná, ale 
miluji úklid. Mám ráda, když je vše čisté a na 
svém místě. Jen teda nesnáším žehlení.

O čem je tvůj blog?
Když jsem přišla do Prahy, tak jsem si založila 
blog Deník Slovenky. Myslím si, že mám velmi 
kreativní, rozmanitý vnitřní svět. Ráda popi-
suji své zážitky a přenáším je dalším lidem. Ať 
už je to např. běžný okamžik, kdy ležíte v trá-
vě a pozorujete západ slunce, pití ranní kávy, 
když prší. Tenhle blog mapuje radosti a strasti. 
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Na konci každého blogu je pointa, že radost se 
skrývá v malých věcech.
 
A jak tě napadlo založit si blog?
Vyrůstala jsem na seriálu Sex ve městě, když jsem 
přišla do Prahy, myslela jsem si že budu Martina 
v Praze jako Carrie v New Yorku. Dnes se tomu 
už věnuju méně, obliba psaného textu v rychlé do-
bě opadá, ale když se ještě objeví v životě nějaká 
krizová situace, vždy o tom napíší, někdy i básně.

Je to tedy pro tebe terapie?
Dá se to tak říct, strašně mě těší, když mi ně-
kdo napíše, že se v tom našli, že prožívají něco 
podobného. Jedna holčina se díky mému blo-
gu přestěhovala do Prahy a po roce mi napsa-
la, že je všechno opravdu tak, jak jsem napsala.

Říkala jsi, že pořádáš workshopy, 
jak probíhají?
Pořádám workshopy na tradice pro děvčata, 
např. vyrábění adventních věnců, pečení tra-
dičních koláčů. Pozvu k sobě domů 10 různých 
kamarádek, které se mezi sebou neznají. Máme 
takový ženský kruh, dáme si čaj, kakao, poví-
dám jich o tradicích, koloběhu roku. Přijde mi, 
že kamarádky velmi baví tradice objevovat.

Ty jsi ze Slovenska, 
proč ses rozhodla odtud odejít?
Jsem od Trenčína, hned pod českými hranicemi. 
Vždy jsem byla vychovávána k tomu, že nemám 
zůstat v rodném městě, můj otec hodně pracov-
ně cestoval. Vždy jsem se viděla ve velkém městě. 
V 19 letech jsem se odstěhovala na rok do Londý-
na, kde jsem navštěvovala jazykovou školu a sta-
rala jsem se o tři děti. Pochopila jsem, že mi však 
chybí kořeny. Kulturní i přírodní. Vrátila jsem se 
tedy do Brna, kde jsem studovala. Česko a Slo-
vensko stále vnímám jako jednu krajinu, jelikož 
jsem vyrůstala u hranic. Praha mi nabízí jak po-

cit velkoměsta, tak stále pocit domova, můžu tu 
využít stále svůj jazyk, užívám si kulturu, např. 
v protějším bytě bydlel Václav Havel, cítím, že se 
tu píše historie a já jsem toho součástí.

Plánuješ v Česku zůstat?
Ano jsem tu 9 let, mám tu vztahy, kamarády. 
Cítím, že jsem tam, kde mám být. V Praze jsou 
optimální podmínky, je to optimální místo pro 
život. Ale člověk občas míní a život mění.

Mluvila jsi o tradicích, 
jakou máš nejradši?
Tak to je velmi těžká otázka. Jsem z velké rodiny, 
miluji, jaké máme svatby, Vánoce – pečení cuk-
roví, výzdobu, tu soudržnost, folklor. Miluji Mo-
ravu, víno, Pálavu. Ale jednu asi říct nedokážu.

Přijde ti, že na tradice zapomínáme?
Vnímala jsem, že se na to zapomíná. Žijeme přes 
30 let ve svobodě a chtěli jsme dohnat Západ, což 
tradicím trochu uškodilo. Přijde mi, že se mnoho 

lidí v poslední době vrací k tradičním řemeslům, 
vyrábějí lokální produkty. V lidech se to opět pro-
bouzí, což bylo hodně vidět za covidu, jelikož měli 
více času – pekli chleba, vyráběli marmelády. Já to 
mám zakořeněné z domova, vrací mě to do dětství. 
Tradice mi pro rodinu přijdou důležité, je důleži-
té je předávat dětem, aby v průběhu života měly 
něco, co připomíná domov, i když v něm nejsou.

Jaký sport tě baví?
Vždy jsem byla z aktivní rodiny, od tří let lyžu-
ji, otec byl horolezec, tancovala jsem 5 roků. To 
už asi poznali i moji kolegové, že miluji hudbu. 
K zábavě nepotřebuji alkohol, stačí mi hudba, 
tanec. Vždy mi šla atletika, běhala jsem, mám 
za sebou i půlmaraton. Hodně mě baví fitko, je 
to pro mě meditace. Samozřejmě i turistika je 
mi velmi blízká. Surfing je pro mě zase spojení 
s vodou, oceánem.

Jaké nejhezčí místo jsi navštívila?
Asi nedokážu říct jedno místo. Miluji Evropu, je 
úžasná a historická. Baví mě propojení s histo-
rií a sledování každodenního života. Jsem moc 
šťastná, že můžu žít právě v Evropě.

Když se vrátíme k Decathlonu, proč bys 
právě Decathlon doporučila ostatním?
Decathlon dává člověku obrovský prostor, mů-
žete se tu vyvíjet interně, což jsem nikde jinde 
neviděla v takové míře.  Je to tu velmi lidské, člo-
věk má právo dělat chyby, nemá strach, pokud 
se stanou. Je tu velká autonomie, což se ale po-
jí se zodpovědností. S kýmkoliv se tady setkáte, 
hned zjistíte, že si máte o čem povídat. Hlavní 
je to jen zkusit.

Jaké je tvé životní motto?
Buď energií, kterou chceš přitahovat.

Autor článku: Tereza Trčková
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NADACE DECATHLON

Představení projektu
Decathlon Foundation neboli Nadace De-
cathlon vznikla v roce 2005. Byla navržena za-
městnanci pro zaměstnance a stojí na dvou pilí-
řích: lidském a sportovním. Sport je to, co sbli-
žuje spoluhráče z Decathlonu a pohání je. 

Naším cílem je udržitelným způsobem zpří-
stupnit radost a výhody sportu co nejvíce li-
dem, zejména lidem v nouzi, kteří žijí v blíz-
kosti a jsou našimi sousedy. A právě proto auto-
ry projektu mohou být pouze naši zaměstnanci, 
kteří již působí jako dobrovolníci, dobře znají 
chod asociace a jsou tím pádem pro Decathlon 
tzv. garantem projektu.  

Ačkoliv Nadace má v Decathlonu již nějakou 
historii, pro Decathlon Česká republika je no-
vinkou. Prvnímu českému projektu předcházely 
tři roky hledání a práce. Vyplatilo se – na kon-
ci roku 2021 jsme před italskou komisí úspěšně 
obhájili první český projekt s názvem „Na star-
tovní čáře jsou si všichni rovni“.

Konkrétní projekt 
Projekt za Decathlon Česká republika předklá-
dal Petr Exner, který si jako svého partnera vy-
bral Tomáše Slavatu. 

Petr: „Před šesti lety jsem potkal Tomá-
še, když kupoval vybavení pro znevýhodněné 
děti na nadcházející sportovní akci. Představil 
mi své aktivity a své životní poslání – přiblížit 
sport znevýhodněným dětem. A zde se Tomá-
šovo poslání potkalo s myšlenkou Decathlonu – 
‚Zpřístupnit sport co nejvíce lidem‘. Tak jsme mu 
poskytli pár běžeckých bot pro jednoho chlap-
ce a od té doby naše spolupráce pokračovala.“ 

V roce 2019  se spolupráce Tomáše a De-
cathlonu rozšířila i na prodejnu ve Zlíně, kde 
fungovala ve stejném duchu jako v Liberci. Na-
víc se k nám ještě připojila kolegyně Monika, 
která jako dobrovolnice začala pomáhat na sou-
těži pořádané Tomášem a byla v přímém kon-
taktu s dětmi. Přesně v tuto chvíli přišla myš-
lenka na náš první vysněný projekt. Když spo-
lupráce funguje a jsme schopni pomoci dětem 
v Liberci a ve Zlíně, proč by to nešlo i jinde? 

Tomáš Slavata pro Decathlon vytipoval 166 
dětí z 13 dětských domovů. Cílem projektu bu-
de rozvíjet a zlepšovat dětem podmínky pro 
sportování po dobu nejméně tří let. Zároveň 
i ukázat, že díky sportu je možné předcházet 
rizikovému chování. A protože sport spojuje 
a sami bychom vše nezvládli, do týmu Nada-
ce se od začátku projektu připojilo dalších 8 
dobrovolníků – lokálních spojek – a 4 prodej-
ny. Za půl roku  jsme  se postupně potkávali 
s dětmi z dětských domovů a vybavením již 
podpořili 50 z nich. Právě seznámení s dětmi 

je jedna z nejdůležitějších věcí projektu. Díky 
tomu od nás každé dítě dostane přesně to vyba-
vení, které odpovídá jeho potřebám a zájmům. 
Někomu tak udělaly radost nové kopačky, ji-
nému brusle nebo funkční oblečení na cvičení. 

Nadace není jen o finanční podpoře, ale i o po-
moci vlastními silami. Letos jsme zvládli uspořá-
dat pro děti několik akcí. Téměř všechny dětské 
domovy mají mezi oblíbenými sporty cyklistiku, 
a tak ani nebylo překvapením, že malé cyklisty 
nadchla prohlídka prodejny zakončená návště-
vou servisu a příslibem, že již brzy je naši „servi-
sáci“ také naučí, jak správně udělat servis kola 
přímo u nich v dětském domově. Další skupinka 
dětí si díky našim dobrovolníkům užila fajn od-
poledne v Jumpparku, které ukončili společnou 
večeří. Dobrovolníci také pro jednoho chlapce 
uspořádali narozeninovou oslavu, kam pozvali 
jeho kamarády z dětského domova. Všichni tak 
strávili příjemné slavnostně-sportovní odpoled-
ne v parku. Jinde měli dobrovolníci pro děti při-
pravené workoutové cvičení a vyjížďku na inline 
bruslích – a takhle by se dalo pokračovat dalšími 
zážitky, kterých je stále víc a víc… 

Mezi naše další úspěchy patří i pomoc dob-
rovolníků na 5 závodech v rámci Slavatatour, 
které Tomáš každoročně pořádá. Tyto závody 
jsou místem, kde se potkávají děti jak z běžných 
rodin, tak i děti z dětských domovů, a všichni 
si užívají radost společně. 

Autor článku: Dana Svobodová

Foto v Itálii při prezentaci projektu 
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Projekt se nám díky pomoci všech dobrovolníků povedlo úspěšně nastartovat a nyní máme před sebou ještě
 2,5 roku práce, kdy budeme i nadále pořádat sportovní aktivity pro děti a budovat u dětí trvalý kladný vztah 
ke sportování. Pokud díky sportu alespoň jednomu z dětí změníme život k lepšímu, bude to velký úspěch.

Salavatour Plzeň
Kačka a Barča, naše dobrovolnice z Plzeňského kraje, byly pomáhat 
31. 5. na závodech v Plzni. Jejich komentář mluví za vše: „Krásné počasí, 
velká účast, děti spokojené a my příjemně unavené, takže si myslím, 
že to mělo dnes velký úspěch!“

Slavatatour Olomouc
Hanka, Adéla, Katka a Gabča –  to jsou nadšené dobrovolnice z olomoucké 
prodejny. Dne 13. 5. měly možnost prožít společné sportovní odpoledne 
s celkem stovkou dětí z celé Moravy a především s dětmi z dětského domova 
v Uherském Ostrohu. O tom, že si všichni společně strávený čas užili, 
svědčí i poděkování dětského domova, které naše dobrovolnice obdržely.

Slavatatour Otrokovice
Poslední předprázdninový závod s našimi dobrovolníky proběhl 30. 6. 
v Otrokovicích. Zúčastnily se dobrovolnice ze zlínské prodejny Monča 
a Miška. Zpráva od Monči shrnuje vše podstatné: „Myslím, že všechno 
klaplo na jedničku, holky zapisovaly každého v cíli a my s Miškou přebíraly 
výsledky a psaly diplomy. Všechny oceněné děti dostaly tričko, diplom 
a medaile. Obrovskou radost jsem měla ze všech dětí a největší z těch 
našich – Darči, Denči a Luboše z DD Lazů, všichni tři si vybojovali bednu!“

Kontaktuj Danču: 
dana.svobodova@decathlon.com

Dej nám vědět o svém zájmu!

Hledá se lokální spojka: 
Kdo je lokální spojka a co dělá?
- je motorem celé spolupráce
- je v kontaktu s dětmi a dětským domovem
- vymýšlí a organizuje akce 
- zapojuje ostatní spoluhráče

Petr Exner

Country supply leader

Kdo za projektem

STOJÍ?

JEDNÍM PROJEKTEM

NAŠE PRÁCE NEKONČÍ 

V  Decathlonu pracuji již 14 let. 
Začínal jsem jako expansion ma-
nager, který vytipovává místo pro 
nové prodejny, poté jsem se stal 
vedoucím oddělení v  liberecké 
prodejně. Následovala zkušenost 
provozního manažera v Praze, na 
základě které jsem se vrátil do Li-
berce jako ředitel prodejny. Nyní 
už 5 let pracuji jako supply chain 
leader, což znamená, že se starám 
o dodávky sportovního vybavení 
do našich prodejen. Hraji závod-
ně fotbal a stolní tenis, a protože 
jsem z Krkonoš, tak samozřejmě 
miluji lyže a běžky. Účastnil jsem 
se také celkem 14 maratonů. Dnes 
také rád vyrážím do hor i s dětmi.

V Decathlonu jsem od roku 2015. 
Začínala jsem na oddělení pokla-
den a na zákaznickém servisu. Pro-
tože kontakt se zákazníky mě moc 
baví, pracuji na zákaznickém servi-
su částečně dodnes. Mimo to se vě-
nuji tvorbě a správě online školení 
pro naše spoluhráče a také projek-
tu Nadace Decathlon, který mám 
na starost. Moje oblíbené sporty? 
Všechny, které děláme s mými dět-
mi a psem :) Nejčastěji chodíme na 
brusle a plavat. 

Dana Svobodová

Zákaznický servis,

e-learning expert

Foto v Itálii při prezentaci projektu 

Hledá se projekt:
- Máš zkušenost s pomocí v dětských 
  domovech, handicapovaným, seniorům...?
- Máš nápad na nový projekt, který by 
  mohl Decathlon podpořit? 
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Kampaň, která vznikla ve spolupráci s reklamní 
agenturou Jandl, je vůbec největším počinem čes-
kého Decathlonu v oblasti employer brandingu. 
Chtěli jsme, aby hlavní vzkaz kampaně vycházel 
ze sportovní terminologie a zároveň vystihoval 
filozofii Decathlonu. Tak vzniklo motto „Pomů-
žeme ti se startem, cíl si určíš sám“. Po dokončení 
konceptu zbývalo už „jen“ najít vhodnou lokalitu, 
herce, režiséra a fotografa. Pro natáčení je zpra-
vidla potřeba mnohem více místa, než si běž-

ný divák může myslet. Proto padla volba logicky 
na největší českou prodejnu Decathlon v Modři-
cích, a aby nebyl ohrožen chod prodejny a kom-
fort zákazníků, natáčelo se v noci z 28. února 
na 1. března. Režírování se zhostil zkušený re-
klamní a televizní režisér Víťa Procházka, za fo-
toaparát si stoupl fotograf Jakub Koutný.

Realizaci předcházelo mnoho měsíců příprav 
a na celém projektu se podíleli, kromě kolegů 

Jak už bývá v Decathlonu dobrým zvykem, když přijde čas 
na natáčení či focení, zhostí se role modelů samotní kolegové, 
spoluhráči. U nové náborové kampaně „Pomůžeme ti se 
startem, cíl si určíš sám“ tomu logicky nebylo jinak!

Pomůžeme ti se startem,

cíl si určíš sám!

z Jandlu, spoluhráči z oddělení HR i komuni-
kace a pak samozřejmě i samotní protagonisté 
z videí a fotografií. Jejich medailonky najdete 
na další stránce. Kromě toho prošel komplet-
ním redesignem a modernizací náš kariérní web 
kariera.decathlon.cz, na jehož novou podobu 
se můžete podívat už dnes. Na závěr bychom 
chtěli poděkovat všem, kteří nám na projektu 
pomáhali a odvedli na něm pořádný kus práce!

Autor článku: Jakub Vaníček
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Martin Bondue

Ředitel prodejny Decathlon Liberec

V Decathlonu jsem zjistil jednu 
věc – když někdo něco chce 

a jde si za tím, naše společnost 
ho nejen podrží, ale vždy 

ještě posune dál.

A KDO ZE SPOLUHRÁČŮ SE ZHOSTIL ROLÍ MODELŮ? 

Jaroslava Hrubá

Vedoucí oddělení fitness 

Decathlon Olomouc

Pořád se smějeme, sportujeme 
a je nám spolu hezky, což je za 

mě ten největší pracovní benefit: 
těšit se do práce za kolegy.

Markéta Barešová

Payroll leader Decathlon ČR

Na mé práci mě nejvíce baví 
volnost, obrovská důvěra ze 
strany mého lídra a možnost 
rychle a efektivně prosazovat 

své nápady a vize.

Na práci v Decathlonu 
mě nejvíce baví posouvat 

spoluhráče kupředu.

Jan Felcman

Ředitel prodejny Decathlon 

Pardubice

Ať přijedu na jakoukoliv naši 
prodejnu, cítím se jako doma. 

To je něco, co nikde jinde 
nenajdete.

Petr Nožička

Ředitel prodejny Decathlon Zlín

Začínal jsem na malém oddělení, 
na kterém jsem si mohl řadu věcí 
vyzkoušet a které mě motivovalo 
k tomu ukázat, že zvládnu převzít 

větší zodpovědnost.

Adriana Máchová

Vedoucí oddělení fitness 

Decathlon Brno-Ivanovice
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Projekt opravitelnosti je jedním z důležitých 
cílů, který jsme si v Decathlonu pro rok 2022 
nastavili. Zatímco v minulých letech docházelo 
ve spoustě případů ke zbytečnému vyhazování 
reklamovaných produktů, nyní se snažíme tyto 
produkty opravovat. To samozřejmě není v tuto 
chvíli možné pro všechny z nich, ale celkový po-
čet opravitelných produktů se rok od roku zvy-
šuje. Naším cílem pro tento rok je opravit 85 % 
vrácených produktů tak, aby se opět dostaly do 
rukou  spokojenému zákazníkovi.

Tím samozřejmě přispějeme ke snižování uhlí-
kové stopy. Poškozené produkty, které je možné 
často poměrně jednoduše opravit, nemusíme 
vyhodit, ale vrátíme je do oběhu. Velkou mě-
rou se na tomto procesu podílejí kolegové na 
našich prodejnách. Ti se neustále učí novým 
věcem, školí na nové procesy, zdokonalují své 
schopnosti tak, abychom mohli zákazníkům při 
opravách co nejlépe a nejrychleji vyhovět.

Díky pomoci od našich kolegů z Francie dispo-
nujeme širokou paletou náhradních dílů, které 
můžeme při servisu a opravě produktů využít. 
A nejen my – pokud si zákazník raději pomůže 
sám, je mu dostupný i náš online katalog ná-
hradních dílů. Ten obsahuje více než 3500 ná-
hradních dílů pro drtivou většinu našich sportů.

Pokud si zákazník není jistý opravou a přece 
jen ji chce zkusit sám, naše jednotlivé značky 
disponují youtubovými kanály s tutoriály, jak 
co opravit, vyměnit, servisovat. Svá videa tam 
má například naše značka kol Rockrider, turis-
tická značka Quechua nebo Oxelo, značka ko-
lečkových bruslí a koloběžek.

Důležité je také mít na paměti, že spoustě oprav 
a reklamací lze předejít vhodnou údržbou na-
koupených produktů – pravidelným servisem 
kol, ale i vhodným skladováním výrobků, čiště-
ním nebo správným používáním.

Pokud si není náš zákazník jist čímkoliv ohled-
ně údržby, technické specifikace nebo jakéhoko-
liv dalšího detailu, který se zakoupeného zbo-
ží týká, stačí nahlédnout do našich Decathlon 
support stránek, kde jsou detailní informa-
ce, návody, specifika i tipy ke správné údržbě 
a prodloužení životnosti jednotlivých produk-
tů. Najdete tam také rovnou přesměrování na 
jednotlivé prodejny, kde se můžete objednat na 
případný servis.

Udržitelnost a ekologie pro nás nejsou pouhé 
prázdné fráze. A svými kroky se snažíme zatěžo-
vat naši planetu co možná nejméně. Opravitel-
nost je jednou z důležitých strategií, kterými se 
snažíme naše závazky plnit. Věříme, že na konci 
roku si budeme moci říci, že jsme náš cíl 85 % 
opravených produktů splnili, a v dalších letech 
budeme moci být opět o něco ambicióznější.

Autor článku: Jakub Šindelář

OPRAVITELNOST

Naším cílem je snížit nadměrnou poptávku po výrobě a nechat na světě více místa přírodě.
Chceme prodloužit život oblíbeného sportovního vybavení zákazníka skrze opravitelnost.
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STROJE, BĚŽECKÉ PÁSY, LAVICE, TRAMPOLÍNY

FITNESS

TURISTIKA

STANY, ŽIDLE, HOLE, SPRCHY, BATOHY, SNĚŽNICE

BRUSLE, KOLOBĚŽKY, LONGBOARDY, SKATEBOARDY

OXELO

CYKLO

KAJAKY, PADDLEBOARDY, PÁDLA, EASYBREATH

VODNÍ SPORTY 

KOLA, CYKLOPOČÍTAČE, TRENAŽÉRY, TRETRY, BOTY

KOLEKTIVNÍ A RAKETOVÉ SPORTY 
pomocí návodů na

support.decathlon.cz 

OPRAVTE SI SAMI:

KOŠE NA BASKET, PINGPONGOVÉ STOLY

ELEKTRONIKA

HODINKY, STOPKY ... 

OPRAVITELNÉ
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PŘIDEJ SE K NÁM A STAŇ SE

VEDOUCÍM 

ODDĚLENÍ


